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Muut asiat

Johtok § 11
Keskusteltiin oppilasturvallisuuden näkökulmasta nykyisen
saattoliikenteen paikasta, joka ruuhkautuu ajoittain.
- huoltajien tulee odottaa pihakuusen kiertämisen jälkeen oikeassa
reunassa tai parkkipaikalla ja autojen tulee liikkua aina ehdottomasti vain
eteenpäin
- todettiin, että myös uuden koulun valmistuttua saattoliikenteen paikka
pysyy suunnilleen samana, taksinkuljettajia toivotaan koulukuljetusten
osalta liikenneratkaisujen suunnittelutyöhön mukaan, mikäli muutoksia
on tulossa

Keskusteltiin kouluruokailusta:
- on tullut palautetta, että lapset eivät aina syö riittävästi
- koronatilanteen takia maksullisesta välipalasta on luovuttu, tarjolla
päivittäin näkkileipää
- kouluruokasuosituksia noudatetaan
- johtokunta toivoi, että oppilaiden ja opiskelijoiden mielipide otetaan
huomioon ja teetetään kouluruokailusta kysely, jonka avulla kartoitetaan
toiveita
- sivistyslautakunta linjaa ja päättää mahdolliset kouluruokailua koskevat
muutokset


